
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. december 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Ministeren bedes redegøre for, hvad ministeren mener kan være årsagen til,
at ca. 6 procent af de henvendelser, som Center for Seksuelle Overgreb mod-
tager, registreres som forsøgt anmeldt, og agter ministeren at tage en drøftel-
se med politiet og anklagemyndigheden i forhold til at få deres forklaring på,
hvorfor så mange sager kan registreres som forsøgt anmeldt og baggrunden
herfor. Der henvises til oplæg fra Center for Seksuelle Overgreb ved høring i
Retsudvalget den 9. december 2014, jf. REU alm. del – bilag 86.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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